| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UBOUR LOGISTIC SERVICES PLC Date: 10-05-2021 01:38:59 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report | السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العبور للشحن والنقل التاريخ: 10-05-2021 PM 01:38:59 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات |
|--|---|
| Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' International Professional Bureau as follows:- | نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة International Professional Bureau كما يلي:- |
| Type of Report: Qualified | نوع التقرير: تحفظ |
| Company's opinion: | رأي الشركة: |
| the company suspended operations after the jordanian market passed through a difficult situation in the transport sector and the transportation fees decreased below the level of basic operating costs in the order to reduce the accumulation of losses and currently we are working hard to return to operation through discussions with companies to re_operate with a comfortable annual contract for the company that guarantees monthly income and without any losses | قامت الشركة بايقاف التشغيل بعد مرور السوق الاردني بحالة صعبة في قطاع النقل وانخفاض اجور النقل الى ما دون مستوى الكلف التشغيلية الاساسية وذلك للحد من تراكم الخسارات وحاليا نعمل بجد للعودة الى التشغيل من خلال مباحثات مع شركات لاعادة التشغيل بعقد سنوي مريح للشركة يضمن مدخولا شهريا وبدون اي خسارة |
| Date of auditor's report: 01-02-2021 | تاريخ تقرير المدقق: 01-02-2021 |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Nidal Ghazi Azar Position: Deputy Chairman of the Board | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Nidal Ghazi Azar المنصب: نائب رئيس مجلس الادارة |